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 10:00ساعت: 1402/ 11/ 8تاریخ: 7شماره جلسه: 

   شعبه اتاق بازرگانی همدان در ملایر مکان: 
 نفر  30حاضرین: 

 

 حسین میرابیان :جناب آقای کمیسیون  رئیس
 

 مسعود ذوالحواریهسید جناب آقای دبیر: 

 دستور جلسه 
 بررسی طرح های پژوهشی ارائه شده درخصوص مبل و منبت و خشکبار  -1

 

 مصوبات 

ف
دی

ر
 

 تاریخ مسئول  شرح                                                              

1 

مقرر شد آقای شهبازی و خانم سلیمانی مسئولین پیگیری طرح پژوهشی مذکور  

با اعضای حاضر در جلسه ارتباط داشتهو مسائل را بررسی و در طرح خود  

 استفاده نمایند. 

و   ی شهباز یآقا

 ی مان یخانم سل

9/12/1402 

2 

مسائل و مشکلات قابل طرح در شورای  مقرر شد اعضای حاضر در جلسه 

گفتگوی دولت و بخش خصوصی را به انضمام مستندات به شعبه نمایندگی  

 اتاق همدان درملایر جهت پیگیری ارائه دهند. 

*اعضای حاضر در  

 جلسه

 *آقای روح بخش 

9/12/1402 

 تاریخ/ دستور جلسه بعد 

 بیان اخبار  -1

 موارد اعلام شده از طرف هیأت رئیسه کمیسیون  -2

28/11/1402 

 مدعوین جلسه بعد )مسئولین، کارشناسان، مشاورین(:  
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 شرح مذاکرات 

محوریت کمیسیون را  آقای میرابیان عضو هیأت نمایندگان اتاق همدان و رئیس کمیسیون آموزش، کارآفرینی و شرکتهای دانش بنیان 

 دانش روز و خروجی و دستاورد تأثیرگذار بیان نمودند.   رمتکی ب بر انجام کار عملیاتی،

رئیس کمیسیون همچنین جلوگیری از خروج نخبگان با سیاستگذاری های صحیح و ایجاد کنسرسیوم صادراتی برای تولیدکنندگان خرد  

 را خواستار شدند. 

ایشان با اشاره به اینکه شهرستان ملایر دارای دو صنعت مبل و منبت و خشکبار که زبانزد در سطح کشور می باشد خواستار بررسی  

 جهت بهبود وضعیت این دو صنعت از نظر تولید، فروش، تهیه مواد اولیه، صادرات و ... شد. 

 آقای میرابیان پیشنهاد تهیه مواد خام در ملایر و تولید باتوجه به سلایق و نیاز مشتری جهت ارزآوری را مطرح نمودند. 

آقای ناصر قنبرگنبدی عضو هیأت رئیسه اتاق همدان و رئیس انجمن مبل و منبت به ارائه گزارشی از وضعیت صنعت مبلمان استان  

شهرستان ملایر به عنوان شهر جهانی   96در سال  -2واحدهای کوچک هستند،   ن در استان اکثراًاواحدهای مبلم  -1مبنی بر اینکه 

نتایج بسیار خوب اقتصادی و فرهنگی برای ملایر  جشنواره ملی در ملایر برگزار شد که  اولینمبل و منبت معرفی شد و در همان سال 

 . و صنعت مبلمان داشت

دلیل شیوع کرونا دیگر ادامه نداشت و در این راستا دانشگاههای  بتکرار شد که  اًجشنواره مجدد 98و   97ایشان افزودند در سالهای 

  80شهرک صنعتی مبل و منبت از سال  اما به دلیل بعضی مسائل جشنواره رونق نداشت.  دولتی و آزاد و بخش دولتی همکاری داشتند

 شروع به فعالیت کرده است و بسیار موفق بوده است، اما در بخش صادرات موفق نبوده ایم. 

 درصد مواداولیه در تولید مبل و منبت وارداتی می باشد.   90ایشان اعلام نمودند حدود 

  : ضمن استقبال از برگزاری جلسات در شهرستانها  اظهار نمودند عضو هیأت نمایندگان اتاق همدان  سپس آقای منوچهر رضائی 

سازمان   و  می باشد و در حوزه بنگاهی اولین مسأله فرهنگ است که شامل گفتمان فراملیبخش بنگاهی، ملی و  3مشکلات صنعت در  

امکان پذیر نیست زیرا منابع،   اقتصاد جداسازی دولت از عملاً اقتصاد کشور در اختیار دولت است و  % 80 ، سازی است. در حوزه ملی

 سیاست گذاری و اجرا در دست دولت می باشد. 

بهبود  را اقتصادی استان شدند و یکی از راهکارها  حل مسائل ر خواستار استفاده از خرد جمعی د اتاق همدان ندگان ینما أت ی عضو ه

 ارتباط صنعت و دانشگاه بیان نمود. 

شده است   ل ی تشک تهیسه کم ری اظهار داشت در شعبه اتاق ملا ری ملا ی همدان درسرپرست شعبه اتاق بازرگان در ادامه آقای روح بخش 

 . هدارجاع می د ی ریگی پ جهت و به اتاق همدان و ادارات مرتبط  یرا بررس   یکه مسائل مختلف بخش خصوص

در    ی ادیسوابق و اطلاعات ز : گفت،  گرفتقرار  یکه در جلسه مورد بررس  ر یدر خصوص دو صنعت مبل و منبت و کشمش ملا  یو

 به کار موثر باشند.  دن یدر سرعت بخش   توانندی که م  یشهرستان وجود دارد و افراد مطلع

  یمطالعات و پژوهشها یکه هر دو دارا ری انگور ملا قات یتحق ستگاهی و ا ر یپژوهشکده انگور دانشگاه ملابه فعالیت  ن یهمچنایشان 

 . گردد  ییجوصرفه هانه یاز آنها استفاده شود تا هم زمان انجام کار کوتاه و هم در هز باید که  اشاره نمود  هستند   نهیزم ن یدر ا   یاد یز

مناسب برای   راه های ارائه احصا مسائل و  ،، ماموریت کمیته های تخصصی زیرمجموعه کمیسیون رادبیر کمیسیون ، ذوالحواریهآقای  

بخش خصوصی اعلام کرد و هدف از  دولت  و  فعالیت های اقتصادی استان برای انعکاس به دبیرخانه شورای گفتگوی   حل مشکلات 

برای شناخت بهتر مسائل مرتبط با دو صنعت مبل و   ،این جلسه را کمک به پژوهشگران کمیته توانمندسازی سرمایه انسانی کمیسیون 

صنعت خواست تا با ارائه نظرات خود به پژوهشگران کمیسیون،در تسریع فرایند پژوهش و  برشمرد و از فعالان این دو  منبت و کشمش 

 . یافتن راه حل مساله کمک کنند

در بخش صادرات، مربوط    بیشترین سودآوری ، اعلام کرد: متاسفانهاتاق ایرانبه نتایج مطالعات مرکز پژوهشهای شاره ادبیر کمیسیون با

که باید با ارائه نظرات صحیح و کارشناسی شده، سیاستگذار و بنگاهدار را در مسیر   استدر حوزه مواد معدنی بوده خام فروشی به 

 . زنجیره ارزش آفرینی کمک کرد و این مهم یقیناً با انجام کارهای پژوهشی درست و علمی امکان پذیر است

 از شروع مطالعه تحلیل ریسک صنعت مبلمان و خشکبار ارائه نمود.  ای خانم دکتر سلیمانی گزارش اولیه 
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د و دلایل انتخاب صنایع مبلمان و  سپس آقای دکتر شهبازی رئیس کمیته توانمندسازی کمیسیون به ارائه گزارشی از عملکرد کمیته پرداختن 

قدمت این صنایع در استان   -3ماهیت خصوصی بودن  -2عدم دخالت مستقیم دولت در این صنایع -1را برای بررسی آسیب ها   رخشکبا

 برشمردند. 

 برای حضار ارائه شد.  علوم، تحقیقات و فناوری دومین گزارش ایشان از طرح کاربینی، کارورزی و کارآفرینی وزارت 

به   لی در مسکو تما ران یا  ریاز سفر به مسکو ارائه داد و خاطرنشان ساخت سف  ی گزارش  ر یملا  یدرودگر   هیاتحاد سی رئ ی میکر  یدر ادامه آقا

صنعت   یبرا ن یارزش آفرو  مکمل عیصنا  تیمبلمان، تقو  ژه یکارگروه و لیتشک شنهاد یپ شان یهمدان داشته اند.ا   یبا اتاق بازرگان  داری مراوده و د

 را مطرح نمودند.  ی صادرات وم یکنسرس ل ی تشک و نیزمبلمان 

 مبلمان از عدم ارتباط خوب دانشگاه و صنعت انتقاد نمودند.  دکنندگان ی انجمن تول سی رئ بینا  یمحمود یآقا  سپس

 نمودند.  ان یرا ب ی درخصوص ارتباط ناکارآمد صنعت و دانشگاه مطالب  ری معاون جهاد شهرستان ملا ی ملک یآقا  نی همچن

خطر سرمازدگی  مشکلات من جمله   ی داران و کشاورزان امکان مقابله با بعض هی سرما ن یاظهار نمود در صورت تعامل مناسب ب ن یهمچن شان یا

 . وجود دارداین پدیده از  یری شگیجهت پ  ی ش یگرما  ستمیس ه یتهباغات با 

هم  و فعالان اقتصادی صنعتگران علاوه بر بخش دولتی و دانشگاه،  د یبا  مسائل،حل  یاظهار نمود برا ز یپژوهشکده انگور ن س یرئ ن یدکام  یآقا

 تا پژوهشهای جدی و کاربردی انجام شود.  باشند یپژوهش   جی شوند و مطالبه گر نتا ی وارد حوزه پژوهش 

جهت   ستگاهیا ی آمادگ  در ملایر خبر داد و   از موانع صنعت کشمش یست یل از تهیه ریانگور ملا  ی قاتیتحق ستگاهیمسئول ا یبرات  یادامه آقا در

 . را اعلام نمود  ی قاتیتحق ی طرح ها یدر اجرا  یهمکار

 د. کردیتأک موجود تیجهت بهبود وضع یدرخصوص هدر رفت آب و  انجام کار پژوهش   ر یسابق جهاد ملا ریمد  ی احمد یآقا  سپس

حاصل نشده    ی ج یجشنواره انگور شروع شده و تاکنون نتا یمطالعات جهت برگزار 92جشنواره انگور اظهار نمود از سال  ر یمد یم یرح یآقا

 را مطرح نمود.  محصولات جدید از انگور  د یتول شنهاد یپ لذا آمده است   نیی پا ار یباغات بس ی دی در محصولات تول ی است و بهره ور

وارد شده   ریبه ملا یاز استان مرکز ز یهزارتن ن  40 ر،یملا یدی تولکشمش هزارتن   30کشمش اظهار نمود علاوه بر  دکنندهیحسن وند تول یآقا

  ط ینموده است که من جمله به شرا  جادیا  یموانع ی صادرات نیبودن قوان ر یدست و پاگ ی وجود ندارد ول ی است و درحال حاضر در فروش مشکل

 اشاره نمودند.  یصدورکارت بازرگان

 بسیار مفید و مورد توجه تولیدکنندگان برشمرد. را  ی دیتول  ی در واحدهادانشگاهی حضور کارآموزان  زیکشمش ن دکنندهیتول ی نیچگ یآقا

  ی دارند ول ازیبه آموزش ن دکنندگانی است و تول یالزام  د یبه تول د ی اظهار نمود ورود دانش جد ری ملا ی کشاورز تهی کم ریباغدار و دب اسوندیق یآقا

 شود.  یم یی اجرا از یآموزش کمرنگ تر از حد مورد ن  ،کمبود بودجه لی به دل
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  اعلام نمود:  مبلمان از سبد خرید خانوار ایرانی خارج شده است ، به دلیل رکود بازاردر ادامه آقای زندی مدیر اصناف ملایر با اشاره به اینکه 

  ی همچنین اظهار نمود که در ملایر،تمایل به خام فروشی ندارند و نظیر چوب به هیچ وجه های همسایه علیرغم تولیدات مواد اولیه رکشو

 هستیم.  رپیگیر تاسیس پالایشگاه انگو 

در     " فرهنگ صنعتی"با اشاره به اینکه علیرغم وجود کارخانجات صنعتی هنوز از عدم وجود سپس آقای گلستانی مسئول کمیته صنعت ملایر 

باتوجه به اینکه   : افزود ی همچنیندانشگاه شد و از طریق فرهنگ صنعتی بودن و صنعتی شدن  تبیین و ترویج خواستار کشور رنج می بریم 

باشند و نباید از یک تولید کننده انتظار داشته  تخصص لازم در این زمینه را داشته  ، حوزه تولید با تجارت متفاوت است باید فعالین این دو بخش

 باشیم که بازرگان خوبی هم باشد مگر آنکه آموزشهای لازم را ببیند. 


